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P R O T O K Ó Ł  NR XXX/2017 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu  27 marca 2017r.  w Domu Kultury           

 w Kotlinie w godz. od 9.00 do 11.25 

 

 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

                    Otwarcia  XXX sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

Tomasz Kosiński witając: Wójta Gminy Mirosława Paterczyka, Sekretarza Gminy Michała 

Urbaniaka, Skarbnika Gminy Irenę Antczak,  przedstawicieli Komendy Powiatowej Policji w 

Jarocinie mł. insp. Andrzeja Borutę i asp. sztabowego Pawła Bednarka, radnego Rady Powiatu 

Jarocińskiego  Sławomira Wąsiewskiego, radnych, sołtysów i redaktora Gazety Jarocińskiej. 

Przewodniczący Rady stwierdził kworum, bowiem na ustawowy skład 15 radnych obecnych 

było 14. 

Nieobecni byli: radna Marta Hudak i sołtys z Parzewa Szymon Matuszewski.  

Listy obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

       Radny Hieronim Adamski złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad niniejszej 

sesji punktu pn. Podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Kotlin. Wniosek został przyjęty jednogłośnie i wprowadzony do porządku obrad sesji jako 

punkt 18. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIX  sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 

uchwał Rady. 

7. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Kotlin. 

8. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę za 2016 rok. 

9. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i  pieczy zastępczej za rok 

2016 oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją tych zadań. 

10. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 2016 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe.   

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia  kryteriów rekrutacji  do przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Kotlin na w drugim 

etapie postępowania rekrutacyjnego, ustalenia liczby punktów za każde z tych kryteriów 

oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. 

13. Podjęcie uchwały  w sprawie określenia  kryteriów rekrutacji do klas  pierwszych  szkół 

podstawowych,  prowadzonych przez Gminę Kotlin dla kandydatów zamieszkałych poza 

obwodem wybranej szkoły oraz liczby punktów za każde z tych kryteriów i dokumentów 

niezbędnych do ich potwierdzenia. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na przyjęcie na rzecz Gminy Kotlin 

darowizny nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa. 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w   sprawie  budżetu  Gminy  Kotlin  na  rok   

2017. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kotlin. 

19. Wolne głosy i wnioski. 

20. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

21. Zamknięcie obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXIX  sesji Rady Gminy. 

              Do protokołu z XXIX sesji Rady Gminy, który wyłożony został do wglądu na 

posiedzeniu  wspólnym stałych komisji Rady w dniu 24 marca br.  i przed dzisiejszą sesją  nie 

wniesiono uwag. 

Protokół przyjęto jednogłośnie 14 głosami za. 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

     Radny Lucjan Antczak wnioskował o wybudowanie miejsc postojowych przy ul. 

Dworcowej w Kotlinie, przy szkole podstawowej. Ponadto poinformował, że do sierpnia 

można zgłaszać kandydatury do tytułu Honorowy Obywatel Gminy Kotlin i Zasłużony dla 

Gminy Kotlin. Zwrócił się do pani redaktor Gazety Jarocińskiej z prośbą o 

rozpropagowanie tego tematu. 

   Radny Krzysztof Szyszka wniósł wniosek o rewitalizację pomnika przy ul. Poznańskiej    

w Kotlinie. Uzasadniał to tym, że w przyszłym roku będzie 100 rocznica wybuchu 

Powstania Wielkopolskiego a za dwa lata 80 rocznica II wojny światowej i Rada, jako 

przedstawiciele społeczeństwa powinna dbać o pamiątki historyczne. Poza tym wnioskował 

o uregulowanie własności gruntu, na którym stoi pomnik.  

     Radny Marian Niewiada wnioskował o : 

- uzupełnienie ubytków w nawierzchni dróg powiatowych na terenie Woli Książęcej; 

- odprowadzenie wody przy drodze powiatowej w Woli Książęcej od p. Kasperczyka 

do stacji uzdatniania wody; 

- sprawdzenie oznaczenia zjazdów z nowego ronda w Jarocinie (droga na Konin),  

ponieważ samochody ciężarowe mylnie wjeżdżają w drogę na Wolę Książęcą. 

Radny Krzysztof Szyszka wnioskował o naprawę chodnika przy ul. Rymarkiewicza w 

Kotlinie, na odcinku od przejścia dla pieszych do ostatniego sklepiku. 

    Radny Lucjan Antczak złożył wnioski o: 

- naprawę kratki ściekowej przy drodze powiatowej w Kotlinie, ul. Rymarkiewicza  

przy kościele. Kratka jest zbyt głęboko osadzona; 

- obniżenie pokrywy kanalizacyjnej na ul. Rymarkiewicza w Kotlinie, przy posesji 

pana Ryszarda Krupińskiego. 

     Wójt Mirosław Paterczyk odniósł się do złożonych wniosków przez radnych. 

Odpowiadając na wniosek radnego Lucjana Antczak ws. budowy miejsc postojowych przy 

szkole  powiedział, że środki finansowe na rozbudowę ul. Dworcowej są zabezpieczone w 

budżecie i jest już przygotowana dokumentacja projektowa. Wniosek radnego Krzysztofa 

Szyszki ws. rewitalizacji pomnika popiera. Prace ws. regulacji własności gruntów, na 

których stoi pomnik, przystanek autobusowy i droga zostały już podjęte. Wyjaśnił, że aby    

dojechać do tych nieruchomości trzeba poruszać się po gruncie prywatnym i dlatego ten 

temat musi być wyprostowany. Wnioski ws. ul. Rymarkiewicza był składane na 

poprzedniej sesji i w ubiegłym roku. Powiat odpowiadając na  wniosek poinformował, że 

ze względu na ograniczone środki remonty będą przeprowadzone w późniejszym terminie. 

Odnosząc się do wniosku radnego Mariana Niewiady, wójt powiedział, że po zimie 

wszystkie drogi wymagają remontów. Temat dróg był poruszany na   spotkaniach ze 

starostą oraz z pracownikami Referatu Dróg Powiatowy. Terminy wykonania cząstkowych 

remontów dróg przez Powiat są ograniczone ze względu na czas, środki i bazę techniczną. 
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Wójt zwrócił się do radnego Powiatu Jarocińskiego Sławomira Wąsiewskiego z prośbą, aby 

sprawy drogowe nabrały odpowiedniego tempa. 

      Radny Krzysztof Szyszka poruszył sprawę budowy drogi w Wilczy. Uważa, że  

położenie najpierw asfaltu na drodze bez remontu mostu mija się z celem. Most ma 12 ton 

ładowności przez, który przejeżdża ciężki sprzęt rolniczy i TIR-y, przekraczający często 

ładowność tego mostu. Lepiej załatać tą drogę a zająć się mostem, bo jak przejeżdżają      

TIR-y albo ciężkie ciągniki to ten most cały chodzi i może się posypać. 

        Sławomir Wąsiewski, radny Powiatu Jarocińskiego zabierając głos, podziękował za 

zaproszenie na sesję. Odnosząc się do utrzymania dróg powiatowych, gminnych czy 

wojewódzkich powiedział, że zawsze po okresie zimowym były, są i będą dziury. 

Poinformował, że na powierzchniowe utrzymanie dróg powiatowych w budżecie jest 

zaplanowane ok 1.900.000 zł. Po przeprowadzeniu procedury przetargowej i wyłonieniu 

firmy,  wszelkie uszczerbki zostaną naprawione. Potwierdził, że w Woli Książęcej 

faktycznie jezdnia jest popękana i dziurawa i zostanie to naprawione.  Odnosząc się do 

wniosku radnego Krzysztofa Szyszki ws. budowy mostu w Wilczy, radny Sławomir 

Wąsiewski powiedział, że dołoży most w Magnuszewicach i Woli Książęcej. Koszt 

remontu mostu w Magnuszewicach, na który jest przygotowana dokumentacja  wynosi 

2.400.000 zł, na Wilczy myśli, że będzie zdecydowanie większy, może 4 – 5 mln zł i 

zapytał, czy samorząd gminny jest wstanie partycypować w tych kosztach? Większość 

samorządów uczestniczy, bowiem przy remontach, przebudowach mostów jest możliwość 

pozyskania połowy dofinansowania. Na przykład w Magnuszewicach na 2.400.000 zł – 

1.200.000 zł można uzyskać ze środków zewnętrznych, ale pozostałe środki musimy 

wyasygnować z własnego budżetu. Zwrócił się z prośbą do wójta i radnych o pomoc 

współfinansowania tego zadania. Radny powiedział, że nie chodzi o to,  aby Gmina 

dołożyła 600 tyś., bo rozumie sytuację finansową, ale żeby pokazać chęć uczestnictwa np. 

200  czy 300 tyś. bo to już będzie sygnał, że chcemy to przebudowywać.  

       Radny Sławomir Wąsiewski powiedział o głównych powiatowych zadaniach 

inwestycyjnych na terenie gminy. Pierwsze to przebudowa drogi powiatowej od Prus do 

Kotlin przez Magnuszewice. Na tą drogę w budżecie Powiatu jest zabezpieczone 1.900.000 

zł. Zwrócił się z prośbą do sołtysa z Magnuszewic Zbigniewa Orpla i sołtysa Kotlina 

Jarosława Tomaszewskiego o przedstawienie swoich uwag,  co do projektu  budowy tej 

drogi. Drugie to przebudowa drogi w Wilczy na odcinku do wjazdu do Gazowni do 

skrzyżowania. Powiedział, że jak tylko pamięta  z drogą w Wilczy zawsze były problemy. 

Uważa, że droga została źle wykonana. Zwrócił się do sołtysa i radnego Wilczy o 

przedyskutowanie i zgłoszenie propozycji do projektu budowlanego tej drogi. Kolejne 

zadanie ważne, ale trudne do   realizacji, to wybudowanie ścieżki rowerowej z  Kotlina do 

Jarocina, wzdłuż drogi krajowej 11.  Radny powiedział, że wie ile młodzieży w piątki 

przemieszcza się do Grill Baru i często idą ulicą. Uważa, że ta ścieżka jest bardzo 

konieczna. Pamięta, że przy inwestycjach realizowanych na Kotlinie było trójporozumienie 

między GDDKiA, Powiatem  i Gminą. Nie chciałby obciążać Gminy jakimiś dużymi 

kosztami, ale żeby był jakiś sygnał, chęć, że samorządowi gminy też zależy na tym zadaniu. 

Wstępna rozmowa z GDDKiA odbyła się choć była negatywna, bo nie ma zaplanowanych 

środków w tym roku. Ale wie, że ta inwestycja była planowana od strony Jarocina, 

przynajmniej do Wyszek i dokumentacja chyba taka jest. Na zakończenie swojego 

wystąpienia dodał, że w razie pytań i problemów można się z Nim kontaktować poprzez e-

maile, SMS-y czy telefony. 

         Wójt zabierając głos powiedział, że zamierzenia piękne na następne 5 czy 15 lat. 

Powiedział, że odniesie się do ścieżki rowerowej. Poinformował, że również prowadził 

rozmowy z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad i od ponad roku nie ma 

żadnych możliwości, aby samorząd mógł współfinansować zadania z Dyrekcją. Jeśli byśmy 

chcieli robić ścieżkę rowerową, to tylko ze środków budżetu Gminy. Najmniejszy problem 

to opracowanie dokumentacji projektowej, ale później trzeba zmierzyć się z kosztami  

wykonania tej inwestycji i wykupieniem gruntów. A są to koszty niemałe, sięgające kilku 
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milionów. Ostatnia inwestycja, która była realizowania przy współfinansowaniu z 

GDDKiA to budowa chodnika wzdłuż drogi krajowej, na odcinku od ul. Powstańców 

Wlkp. do ul. 15 Sierpnia. W tej chwili ta współpraca jest niemożliwa. Samorząd nie może 

kierować środków finansowych do instytucji, która nie jest samorządowa. Wójt odniósł się 

również do tematu, o którym wspomniał radny powiatowy ws. partnerstwa  Gminy z 

Powiatem.  Wójt powiedział, że przypomina sobie partnerstwo z Powiatem, jak Gmina 

dołożyła 500 tys. zł na przebudowę drogi powiatowej na Sławoszew, a po roku asfalt zaczął 

się sypać. W Racendowie też był położony  chodnik w ramach partnerstwa i Gmina  

dołożyła 300 tyś. a Powiat 50 tyś. Nie chciałby za swojej kadencji takiego super 

partnerstwa. Wójt odpowiadając na propozycję współfinansowania przebudowy mostu w 

Wilczy powiedział, że jest wiele potrzeb na terenie gminy, ale niestety musi mierzyć siły na 

zamiary. 

        Radny Krzysztof Szyszka uważa, że droga w Wilczy aż tak tragicznie nie wygląda, są 

może dwie dziury na wysokości sali i przed mostem. Na ten odcinek drogi może zostanie 

wydane z 1 mln zł i to nic nie  poprawi. Z gospodarskiego punktu widzenia należałoby 

najpierw zrobić most. 

       Radny Grzegorz Warmuz  uważa, że droga musi być zrobiona bo jest w opłakanym 

stanie, ale most też musiałby być zrobiony. Powiedział, że obawia się, że jak most zostanie 

wyremontowany, to mieszkańcy Wilczy nie wyjdą na drogę. Już w tej chwili tą drogą 

jeździ bardzo dużo TIR-ów, a jak most zostanie zrobiony, to nie będzie to droga powiatowa 

tylko krajowa. Dodał, że myśląc o remoncie mostu należy pomyśleć o chodnikach. 

        Sławomir Wąsiewski radny Powiatu Jarocińskiego odnosząc się do wypowiedzi wójta 

powiedział, że był taki okres, że współfinansowanie inwestycji samorządu z GDDKiA było 

niemożliwe, ale w lutym zmieniły się przepisy, otwierające możliwość współpracy. Radny 

uważa, że duże zadania inwestycyjne wymagają większego wysiłki i nie wolno na 

wstępnym etapie myśleć negatywnie, że tego nie da się zrobić. Wręcz przeciwnie, należy 

zrobić wszystko, aby choć w stosunku do siebie mieć czyste sumienie, że determinacja, 

chęć zrealizowania tego zadania była taka, że zrobiono wszystko, żeby to zadanie 

zrealizować. Radny zgadza się, że koszty będą niemałe, ale może inwestycja będzie 

etapowana. Nie chciałby przenieść negatywnej informacji o realizacji tego zadania na 

forum  Rady Powiatu, bo samorządowcy z Jarocina, Jaraczewo czy Żerkowa złożą wniosek 

o budowę ścieżki na swoim terenie.  Radny Powiatu powiedział, że nie zgadza się z 

wypowiedzią radnego Krzysztofa Szyszki w sprawie budowy drogi w Wilczy. Zastanawia 

się skąd ta kalkulacja, chyba kapeluszowa. Radny poinformował, że Powiat na przebudowę 

drogi w Wilczy ma zaplanowane 250.000 zł. Radny stwierdził, że jeśli pesymistyczny 

sygnał pójdzie od Rady, to należy liczyć się z tym, że to zadanie ktoś inny przejmie. Jeśli 

chodzi o most, to też trzeba przebudować, ale być może, że argumenty, które padają 

spowodują, że ten most zostanie przebudowany trochę później. W Powiecie przez ostatnie 

dwa lata była opracowana koncepcja, że każda realizowana w powiecie droga miała  być 

współfinansowana w połowie przez gminy. W Kotlinie jest ta słynna droga Twardów – 

Kurcew zwana „zajęczą”, która była w połowie sfinansowana przez samorząd kotliński. 

Tak samo było na Żerkowie.  Natomiast w Jarocinie były nieprawidłowości i było to tak, że 

Gmina Jarocin dawała 1 - 2 miliony, a Powiat Gminie oddawał tyle samo,  czyli 

wychodziło na zero. To były uzgodnienia ustne, nigdzie nie zapisane i nierozliczone do 

dziś, na niekorzyść Powiatu. Rada Powiatu odeszła od tej koncepcji, bo nie każdy samorząd 

stać na współudział w finansowaniu inwestycji. 

          Radny Krzysztof Szyszka powiedział, że nie jest za zdejmowaniem środków 

przeznaczonych na przebudowę drogi w Wilczy, chciał tylko podkreślić, że problem                   

z mostem zostanie i za dwa lata Powiat będzie zmuszony do remontu tego mostu. 

        Radny Marian Niewiada zaproponował budowę ścieżkę rowerową przez Wolę 

Książęcą do Twardowa. 

       Radny Powiatowy stwierdził, że musi się pokazać na sesji Rady Gminy przynajmniej 

raz na kwartał, a szczególnie w sierpniu, jak konstruuje się wnioski do budżetu Powiatu. 
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Podkreślił, że do wybudowania drogi z Jarocina do Słupi, Powiat dołożył 2 mln zł i w 

połowie ta droga przebiega przez gminę Kotlin. Co do budowy ścieżki rowerowej, 

zaproponowanej przez radnego Mariana Niewiadę, radny powiatowy uważa, że to jest 

dobry pomysł i być może przy budowie w przyszłości obwodnicy Kotlina, to zadanie 

będzie zasadne. 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie uchwały podjęte na ostatniej sesji Rady 

Gminy oraz interpelacje i wnioski zgłoszone przez radnych i sołtysów zostały przekazane 

Wójtowi Gminy w dniu 23 lutego br.  

Uczestniczył w obchodach Dnia Kobiet w Kotlinie, zorganizowanych przez Związek 

Emerytów i Rencistów oraz w Sławoszewie, zorganizowanych przez sołtysa i Radę Sołecką 

w Sławoszewie. 

Uczestniczył w spotkaniu z Wójtem Gminy, Starostą Powiatu Jarocińskiego i członkiem 

Zarządu Zbigniewem Kurzawą w sprawie organizacji dożynek powiatowych na terenie 

gminy Kotlin. 

 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 

Realizacja uchwał podjętych na  XXIX sesji  Rady Gminy w dniu  20 lutego  2017r.   

Wójt poinformował,  że uchwały podjęte na ostatniej sesji przekazano w dniu 23 lutego br. 

do Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu a do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej  przekazano uchwałę dotyczącą  zmiany budżetu Gminy. 

Do Redakcji Dziennika Urzędowego Województwa Wielkopolskiego w dniu 28 lutego br. 

przekazano uchwałę do ogłoszenia. 

 Wszystkie uchwały wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i umieszczono na 

stronie  BIP Gminy. 

W okresie od ostatniej sesji Rady Gminy wydał 12 zarządzeń w sprawie: 

- Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Gminy Kotlin, 

- powołania komisji do zaopiniowania ofert złożonych w konkursie ofert dot. sportu, 

- powołania składu stałej komisji inwentaryzacyjnej w Urzędzie Gminy Kotlin, 

- zmiany przeprowadzenia inwentaryzacji okresowej, 

- zmiany powołania stałej komisji likwidacyjnej, określenia trybu jej pracy oraz 

sposobu likwidacji środków Urzędu Gminy, 

- określenia terminów postepowania rekrutacyjnego i uzupełniającego do przedszkola i 

do I klas szkoły podstawowej na rok szkolny 2017/2018, 

- zatwierdzenia sprawozdania z wykonania planu finansowego za 2016 r Biblioteki 

Publicznej i Domu Kultury w Kotlinie, 

- w sprawie ogłoszenia naboru na wolne stanowisko urzędnicze – referent do spraw 

obsługi sekretariatu, 

- powołania stałej Komisji Przetargowej, 

- trzy  zarządzenia zmieniające budżet Gminy na 2017 r. 

Ponadto Wójt Gminy poinformował, że: 

1. Podpisał w dniu 15 marca umowę z firmą Fundacja „Partnerzy dla Samorządu” z 

Poznania, która opracuje Lokalny Program Rewitalizacji Gminy Kotlin na lata 2017 – 

2027. Wykonawca za opracowanie tego dokumentu otrzyma wynagrodzenie w kwocie 

36 531zł brutto. Termin wykonania do dnia 14 sierpnia br. 

2. Podpisał 9 marca umowę z Województwem Wielkopolskim na „Opracowanie 

Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Kotlin na lata 2017-2023”. Kwota 

przyznanej dotacji nie przekroczy 90% kosztów kwalifikowanych projektu tj. kwoty 

36.531 zł, pozostałe 10 % są to środki budżetu Gminy.  
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3.  Zostało unieważnione I postępowanie na dostawę granitowych kruszyw drogowych, 

ponieważ Zamawiający nie mógł wybrać najkorzystniejszej oferty dlatego, że 

ustawodawca nie przewidział rozwiązania w sytuacji, w której Wykonawcy zaoferowali 

takie same ceny, a także przyznano im taką samą liczbę punktów za inne kryteria oceny 

ofert.  

4. W dniu 15 marca br. dokonano otwarcia ofert złożonych w II postępowaniu na dostawę 

granitowych kruszyw drogowych z przeznaczeniem na budowę dróg gminnych w 2017 

roku. Złożone zostały 3 oferty. Obecnie trwa badanie i ocena złożonych ofert. Cena 

najtańszej oferty to kwota 723.240 zł brutto.  

5. W dniu 20 marca minął termin na składanie ofert w prowadzonym postępowaniu o 

udzielenie zamówienia publicznego na budowę boiska wielofunkcyjnego i bieżni 60 m 

przy Szkole Podstawowej w Woli Książęcej. Złożonych zostało 14 ofert. Obecnie 

komisja przetargowa bada i ocenia złożone oferty. Cena najtańszej oferty to kwota 

261.900 zł brutto, cena najdroższej oferty to kwota 379.664,95 zł brutto.  

6. 17 marca złożył w Urzędzie Marszałkowskim w Poznaniu wniosek dot. dofinansowania 

w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego powstania trzech oddziałów 

przedszkolnych dla dzieci 3, 4 letnich nieobjętych opieką przedszkolną. Oddziały 

przedszkole mają powstać w szkołach podstawowych w Woli Książęcej, Sławoszewie 

zs. w Parzewie i Magnuszewicach. Całkowita wartość projektu to kwota 522.121,87 zł, 

natomiast wnioskowana kwota dofinansowania to kwota 422.564,87 zł. Planowany 

okres realizacji projektu to : rozpoczęcie 1.09.2017 r – zakończenie : 31.08.2018 r. 

7. 6 marca br. podpisał umowę z firmą „ ART. – AUTO„ Artur Łączyński z Ciechanowa 

na zakup i montaż wysokociśnieniowego agregatu gaśniczego dla OSP Magnuszewice.  

8. Zostały podpisane umowy na wykonanie prac geodezyjnych  dot. podziału 

nieruchomości i wznowienie znaków granicznych. 

9. Podpisał umowę na opracowanie dokumentacji projektowej na budowę siłowni 

zewnętrznych w: Magnuszewicach, Kotlinie, Woli Książęcej, Twardowie i Wyszkach. 

Termin wykonania  ustalono do dnia 31 maja tego roku. Za wykonanie tego zadania 

zapłacone zostanie ze środków funduszu sołeckiego poszczególnych sołectw. 

10.  Wykonana została klimatyzacja w świetlicach wiejskich w Wysogotówku i  

Twardowie. 

11. Podpisane zostały umowy o wsparcie realizacji zadania publicznego pod nazwą : 

„ Wspieranie działalności klubów sportowych działających na terenie gminy Kotlin „ 

pomiędzy : 

1. Gminnym Klubem Piłkarskim „ Błękitni – Sparta Kotlin „ – kwota dotacji 43.000 zł.  

2. Uczniowskim Klubem Sportowym „ Viktoria „ z siedzibą w Kotlinie – kwota dotacji 

to 7.000 zł.  

12. Na stronie internetowej Gminy zostało zamieszczone zapytanie ofertowe na 

zorganizowanie wypoczynku letniego – kolonii socjoterapeutycznych dla dzieci i 

młodzieży w wieku od 7 – 15 lat.  

13. Dom Kultury w Kotlinie  złożył do Lidera Zielonej Wielkopolski wniosek w ramach 

poddziałania „Wsparcie na wdrażanie operacji w ramach Strategii Rozwoju Lokalnego 

Kierowanego przez Społeczność”. Tytuł projektu „Zachowanie i utrwalenie dziedzictwa 

lokalnego poprzez zakup sprzętu techniki scenicznej”. 

Wniosek został pozytywnie oceniony i otrzymał 14,92 pkt. Kwota dofinansowania 

wyniesie 38.142 zł. 

      Wójt poinformował, że uczestniczył w : 

- spotkaniu w Twardowie ws. podsumowania działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej 

za rok ubiegły; 

- Konwencie Porozumienia Międzygminnego odnośnie gospodarki śmieciowej; 

- spotkaniu z parlamentarzystami PSL; 

- Dniu Kobiet zorganizowanym przez Związek Emerytów i Rencistów w Kotlinie; 

- spotkaniu w sprawie organizacji dożynek powiatowych na terenie naszej gminy.  
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7. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Kotlin. 

             Informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy 

Kotlin  w 2016 roku przedstawił Andrzej Boruta, zastępca Komendanta Powiatowej Policji  

w Jarocinie. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

  

8. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę 

za 2016 rok. 

       Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę za 

2016 rok szczegółowo omówił Michał Urbaniak, sekretarz gminy na wspólnym 

posiedzeniu stałych Komisji Rady w dniu 24 marca br. 

Średnie wynagrodzenie nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 

roku 2016 wynosiło: 

- nauczyciela stażysty  2.717,59 zł, 

- nauczyciela kontraktowego 3.016,52 zł, 

- nauczyciela mianowanego 3.913,33 zł, 

- nauczyciela dyplomowanego 5.000,57 zł. 

Średnie płace  w roku 2016 nie  zostały osiągnięte tylko przez nauczycieli posiadających 

stopień nauczyciela stażysty. 

Kwota dodatku to 827,56 zł  wypłacona 3 nauczycielom stażystom. 

Dla porównania w 2015 r. kwota wypłaconego  dodatku uzupełniającego  wynosiła 

21.954,06 zł. 

Do sprawozdania radni nie wnieśli uwag. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

9. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i  pieczy zastępczej za 

rok 2016 oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją tych zadań. 

         Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i pieczy zastępczej za 

rok 2016 przedstawiła na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady w dniu 24 marca br. 

Ewa Kasołka, kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Kotlinie.   

Do sprawozdania nie wniesiono uwag. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

10. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 2016 rok. 

         Sprawozdanie  z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w roku 2016 omówiła  na 

wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy w dniu 24 marca br. Anna 

Giermaziak, przewodnicząca Zespołu.  

Do sprawozdania nie wniesiono uwag. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

      Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy przedstawili opinie komisji odnośnie 

projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji. 

     Hieronim Adamski, przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i 

Finansów poinformował, że na posiedzeniu wspólnym stałych komisji Rady w dniu 24 

marca 2017 r. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał  będące w porządku 

obrad dzisiejszej sesji oprócz projektu uchwały ws. wyboru metody opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty (przeciw – 1 głos, 

7 głosów wstrzymujących). 

     Lucjan Antczak, przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury 

Fizycznej i Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej 
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poinformował, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał będące  w porządku 

obrad dzisiejszej sesji.  

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe.   

      Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu Komisji. Wobec braku uwag 

Rada przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 

Po przeprowadzeniu głosowania stwierdzono, że powyższa uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 14 głosami za. 

Uchwała nr XXX/170/2017 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia  kryteriów rekrutacji  do przedszkoli i 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Kotlin na w drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, ustalenia liczby punktów za 

każde z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. 

      Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu Komisji. Wobec braku uwag 

Rada przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 

Po przeprowadzeniu głosowania stwierdzono, że powyższa uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 14 głosami za. 

Uchwała nr XXX/171/2017 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    

 

13. Podjęcie uchwały  w sprawie określenia  kryteriów rekrutacji do klas  pierwszych  

szkół podstawowych,  prowadzonych przez Gminę Kotlin dla kandydatów 

zamieszkałych poza obwodem wybranej szkoły oraz liczby punktów za każde z tych 

kryteriów i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. 

 

     Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu Komisji. Wobec braku uwag 

Rada przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 

Po przeprowadzeniu głosowania stwierdzono, że powyższa uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 14 głosami za. 

Uchwała nr XXX/172/2017 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 

      Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu Komisji. Wobec braku uwag 

Rada przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 

Po przeprowadzeniu głosowania stwierdzono, że uchwała nie została przyjęta przy głosach: 

- za   – 0  

- przeciw – 2  

- wstrzymujących się – 12 . 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

      Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu Komisji. Wobec braku uwag 

Rada przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 

Po przeprowadzeniu głosowania stwierdzono, że uchwała nie została przyjęta przy głosach: 

- za  – 0  

- przeciw – 3  

- wstrzymujących się – 11.    

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na przyjęcie na rzecz Gminy Kotlin 

darowizny nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa. 
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     Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu Komisji. Wobec braku uwag 

Rada przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 

Po przeprowadzeniu głosowania stwierdzono, że powyższa uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 14 głosami za. 

Uchwała nr XXX/173/2017 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    

 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w   sprawie  budżetu  Gminy  Kotlin  na  rok   

2017. 

     Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu Komisji. Wobec braku uwag 

Rada przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 

Po przeprowadzeniu głosowania stwierdzono, że powyższa uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 14 głosami za. 

Uchwała nr XXX/174/2017 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    

 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kotlin. 

     Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu Komisji. Wobec braku uwag 

Rada przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 

Po przeprowadzeniu głosowania stwierdzono, że powyższa uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 14 głosami za. 

Uchwała nr XXX/175/2017 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    

 

 

19. Wolne głosy i wnioski. 

1. Radna Beata Skowrońska wnioskowała o: 

- uzupełnienie poboczy przy drodze powiatowej Kotlin – Sucha  na łuku drogi                       

w Kotlinie (przed skrzyżowaniem do Kurcewa); 

- odwrócenie znaków ostrzegających o ostrym zakręcie, na łuku drogi powiatowej 

j.w., które zostały poprzekręcane i są dla kierowców niewidoczne; 

-   oczyszczenie studzienek przy drodze powiatowej w Sławoszewie w centrum wsi; 

- usunięcie karpy po ściętych topolach w Sławoszewie przy szkole podstawowej; 

- uzupełnienie nawierzchni drogi gminnej na Nowej Wsi (koniec drogi). 

2. Radna Dominika Kwiecińska wnioskowała o: 

- ustawienie tablicy z nazwą miejscowości Twardów przy drodze powiatowej Wola 

Książęca – Twardów ( przy posesji nr 94b); 

- przycięcie gałęzi drzew przy drodze powiatowej w Twardowie koło posesji nr 94; 

- naprawienie uszkodzonego przepustu przy drodze gminnej Twardów – Racendów 

przy działce pana Roberta Baranowskiego; 

- wcześniejsze zaplanowanie terminów wykaszania traw na poboczach przy drogach 

powiatowych. W ubiegłym roku pobocza były koszone dopiero w lipcu. 

3. Radny Radosław Wałkiewicz wnioskował o wyrównanie drogi gminnej w 

Wysogotówku koło pana Polinowskiego i wyczyszczenie rowu przy drodze gminnej od 

Wysogotówka  w stronę Woli Książęcej. 

4. Radny Grzegorz Warmuz złożył wniosek o wyrównanie drogi w Wilczy od pana 

Kubasika   w stronę Lutyni. 

5. Sołtys Wyszek Mieczysław Stefaniak wnioskował o uzupełnienie nawierzchni drogi 

powiatowej w Magnuszewicach naprzeciwko cmentarza. 

6. Sołtys Kotlina Jarosław Tomaszewski poinformował, że prawdopodobnie został 

uszkodzony chodnik przez Energetykę, która wymieniała słupy przy ul. 3 Maja. 
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Poinformował również, że otrzymał do wiadomości pismo od pani Krupińskiej i pana 

Woźniaka w sprawie utwardzenia terenu gminnego między chodnikiem a posesjami. 

        Wójt odnosząc się do informacji o wniosku pani Krupińskiej i pana Woźniaka 

poinformował, że odmówił wykonania  wjazdu, ponieważ  większość mieszkańców 

wykonała to we własnym zakresie. 

      Radny Powiatu odnosząc się do wniosków i interpelacji  poinformował, że zajmie się 

tematami zgłoszonymi przez radnych i sołtysów.  

       Przewodniczący Rady powiedział, że będąc radnym powiatowym gdy zgłaszał wnioski 

radnych gminnych w sprawie dróg powiatowych, otrzymywał odpowiedź od Zarząd Dróg, 

że realizacja będzie wg harmonogramu. Co roku Gmina Kotlin była na końcu tego 

harmonogramu. 

       Radny Powiatu odpowiedział, że w tej chwili   ten stan rzeczy jest odwracany. 

Przyznał, że radna z Twardowa ma rację ws. terminów wykaszania traw i postara się ten 

harmonogram odwrócić, aby prace były rozpoczynane od Gminy Kotlin. 

      Przewodniczący Rady zapoznał  Radę z treścią pisma otrzymanego od nauczycieli 

wychowania fizycznego z Kotlina. W piśmie nauczyciele wnioskują o utworzenie 

rozszerzonego programu wychowania fizycznego o specjalizacji unihokeja lub zwiększenie 

ilości godzin na zajęcia pozalekcyjne. Przewodniczący poprosił panią Irenę Antczak, 

skarbnika gminy o przygotowanie na następną sesję kalkulacji finansowej w związku z   

wnioskiem nauczycieli wychowania fizycznego. 

 

20. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

       Wójt Gminy poinformował, że wnioski zgłoszone na ostatniej sesji Rady Gminy dot. dróg     

        powiatowych przekazał do Referatu Dróg Powiatowych w Jarocinie w dniu 27 lutego br.,    

        na które otrzymał następującą odpowiedź: 

- uzupełnienie nawierzchni w Twardowie, w Kotlinie, ul. Rymarkiewicza oraz na drodze 

Kurcew – Sławoszew zostanie wykonane w ramach wiosennych remontów cząstkowych, 

- odrosty drzew przy ul. Rymarkiewicza są już podcięte, 

- wycinka topoli w Magnuszewicach zostanie uwzględniona w projekcie przebudowy tej 

drogi, który jest zaplanowany do realizacji w roku bieżącym, 

- pobocze w Twardowie zostanie uzupełnione w czasie remontu cząstkowego 

nawierzchni, 

- naprawa uszkodzonego chodnika w Sławoszewie ze względu na ograniczone środki 

finansowe, zostanie wykonana jako remont cząstkowy tylko najbardziej odkształconych 

odcinków, 

- podcięcie lip przy drodze powiatowej Sławoszew – Racendów może być  zrealizowane w 

okresie jesiennym po wygospodarowaniu niezbędnych środków finansowych. 

 

Pozostałe wnioski zostały załatwione następująco: 

 

- gałęzie drzew  w Magnuszewicach i w Kotlinie przy ul. Słowackiego zostały 

przycięte; 

- masa bitumiczna do uzupełnienia ubytków w drogach gminny została zakupiona i      

w najbliższych dniach zostanie wyłożona; 

- przycięcie drzew w Sławoszewie na „rynku” zaplanowano w przyszłym miesiącu; 

- zamontowanie uliczki wejściowej na boisko szkolne w Kotlinie od strony ul. 

Słowackiego jest  możliwe, ale ważniejsze jest wykonanie wejście od ul. 

Konopnickiej, od strony posesji p. Szyszki. 
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- przeklasyfikowanie łąki, która jest boiskiem  w Twardowie jest niekonieczna.  

Projektant budowlany przygotowuje stosowną dokumentację. Po skompletowaniu 

odpowiednich dokumentów Gmina wystąpi do Urzędu Marszałkowskiego o 

wyłączenie gruntów z użytkowania rolniczego; 

- zagospodarowanie terenu koło stawu w Wilczy jest wpisane do Strategii Rozwoju 

Gminy Kotlin, opracowanej w ubiegłym roku; 

- wnioski w sprawie: nadanie nowej ulicy, która ma powstać naprzeciwko kościoła w 

Kotlinie, imienia Świętego Jana Pawła II, pomalowanie płotu wokół szkoły w 

Kotlinie, wykonanie projektu parku na skwerze między ul. Norwida a ul. 

Orzeszkowej uważa za zasadne. 

 

21. Zamknięcie obrad. 

 

          Dziękując za udział, Przewodniczący Rady zamknął XXX sesję Rady Gminy Kotlin. 

 

 

Przewodniczący Rady 

/-/ Tomasz Kosiński 

 

 

Protokółowała: Wanda Margiela 

 

 

 


